
SELO
V ponedeljek .11. avgusta je bila v tej sezoni prva seja KO ZZB NOV

naše K.S. vodil jo je Rihard Firm. Na dnevnem redu je bilasprotna pro-
hlematika, ki je najprej zadevala Ijudsko obrambo in družbeno samo-
/aščiio. Vanjo naj bo \ključena tudi borčevska organizacija, ki naj se
poveže z mladinsko in z vsemi drugimi organizacijami, katerih se ta
problematika liče.

Finiinčno porodlo je bilo precej izčrpno. Hvala gre občinski skupiči-
ni, ki je prispevala primeren znesek za sosedsko pomoč.

Za noMlcu prapora ob pogrebih in drugih prilikah velja nabaviti pn-
merne čevlje in de/ni plašč.

Še v letošnji jeseni bo organiziran izlet v Belo krajino.
M. M.


